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Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.1.2023 

 Protokół  

LI Sesja Rady Gminy w dniu 31 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2023 r. o godz. 17:00, a 

zakończono o godz. 19:58 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Jerzy Grześkowiak 

5. Jolanta Jóźwiak 

6. Kamila Kołacka 

7. Paweł Kurpik 

8. Zbigniew Łyszczarz 

9. Michał Maliński 

10. Michał Marciniak 

11. Ewaryst Pankowski 

12. Marek Stroiwąs 

13. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni 

1. Tomasz Grabowski 

2. Bartłomiej Mieloch 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Danuta Sobkowiak, Sekretarz Gminy 

3. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

4. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

5. Kinga Boguła, Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Katarzyna Wiśniewska, Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

7. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

8. Przemysław Łukaszyk, Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 

9. Anna Zimmer, Kierownik OPS Zaniemyśl 
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10. Alina Sobkowiak, Dyrektor Biblioteki Publicznej 

11. Justyna Teichman, Dyrektor CUW Zaniemyśl (w zastępstwie) 

12. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

13. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

Dzień dobry Państwu, otwieram LI(51) sesję Rady Gminy Zaniemyśl, na wstęnie bardzo 

serdecznie witam Państwa Radnych, Panie i Panów Radnych, witam Panią Wójt, Panią 

Justynę Dąbrowską, witam Sekretarz Gminy Panią Sobkowiak, witam naszą radcę prawną 

Panią Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, bardzo serdecznie witam Państwa Sołtysów, Panie i 

Panów Sołtysów, witam Kierowników referatów Urzędu Gminy, witam Prezesa naszej spółki 

komunalnej Pana Przemysława Łukaszyka, bardzo serdecznie witam Radnego Powiatu Pana 

Ryszarda Grześkowiaka, witam Dyrektorów Szkół i Przedszkoli oraz wszystkich mieszkańców 

obserwujących naszą sesję w Internecie, pozwolę sobie teraz przedstawić porządek obrad 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 24 października 2022 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 7 listopada 2022 r. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 28 listopada 2022 r. 

6. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu Sp. z 

o.o., ul. Sosnowa 4, 63-020 Zaniemyśl na lata 2023 - 2025”; 

2) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do 

ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i 

uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 i 

4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe; 

3) w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok"; 

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023; 

5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

6) w sprawie opłaty targowej; 

7) w sprawie udzielania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w 

Śnieciskach z przeznaczeniem na renowację obrazów; 
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8) w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju 

miejscowości na wieś Majdany dla dotychczasowego przysiółka wsi Lubonieczek 

nazwie Majdany położonego na terenie gminy Zaniemyśl; 

9) w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju 

miejscowości na wieś Dobroczyn dla dotychczasowego przysiółka wsi Polwica o 

nazwie Dobroczyn położonego na terenie gminy Zaniemyśl; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Zaniemyśl; 

11) w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus wsparcia 

seniorów” na 2023 r. w zakresie teleopieki - opieki na odległość dla potrzebujących 

seniorów 65+ z terenu Gminy Zaniemyśl  w 2023 roku; 

12) w sprawie zmiany uchwały Nr III/20/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023; 

13) w sprawie zmiany uchwały Nr III/21/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023; 

14) w zmiany uchwały Nr III/22/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 grudnia 2018 r. 

w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

15) w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/128/2019 z dnia 27 grudnia 2019 roku w 

sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby 

bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi; 

16) w sprawie przekazania petycji dotyczącej ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu; 

17) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 9 grudnia 2022 r. na działanie Wójt Gminy 

Zaniemyśl; 

18) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 9 grudnia 2022 r. na działanie Wójt Gminy 

Zaniemyśl. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 
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2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

stwierdzam, że w sesji uczestniczy 13 Radnych co jest liczbą wystarczającą do podejmowania 

prawomocnych uchwał 

 

głosowanie zmiany porządku obrad: 

 

1) Głosowano wniosek w sprawie: 

zamiany projektu uchwały w pkt 9 ppkt 3 (zmianie uległy zapisy ze względu na wyniki 

konsultacji) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, 

Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

2) Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany tytułu uchwały oraz jej treści zapisanej w pkt 9 ppkt 7 tj. w sprawie udzielenia 

dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w Śnieciskach z przeznaczeniem na 

renowację trzech obrazów 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, 

Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Michał Maliński 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 
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3) Głosowano wniosek w sprawie: 

dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania petycji 

dotyczącej ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu (w porządku obrad ta pozycja była 

wskazana przy czym projekt nie był umieszczony na 7 dni przed sesją) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Biskup, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

4) Głosowano wniosek w sprawie: 

dołączenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg z dnia 

26 września 2022 r. oraz 9 grudnia 2022 r. na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl (w 

porządku obrad pozycja wskazana w pkt 9 ppkt 17 była pod innym tytułem i nie był 

dołączony projekt uchwały na 7 dni przed sesją) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Paweł 

Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bartosz Biskup, Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

5) Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany tytułu uchwały znajdującej się w porządku obrad w pkt 9 ppkt 18 oraz 

dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 

14 grudnia 2022 r. na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl (w porządku obrad ta pozycja 

była wskazana przy czym projekt nie był umieszczony na 7 dni przed sesją)  
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Paweł 

Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bartosz Biskup, Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

Porządek obrad po przegłosowanych zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 24 października 2022 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 7 listopada 2022 r. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 28 listopada 2022 r. 

6. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu                      

Sp.  z o.o., ul. Sosnowa 4, 63-020 Zaniemyśl na lata 2023 - 2025”; 

2) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do 

ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży                          

i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 i 

4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe; 

3) w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok"; 

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023; 

5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

6) w sprawie opłaty targowej; 

7) w sprawie udzielania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w 

Śnieciskach z przeznaczeniem na renowację trzech obrazów; 

8) w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju 
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miejscowości na wieś Majdany dla dotychczasowego przysiółka wsi Lubonieczek 

nazwie Majdany położonego na terenie gminy Zaniemyśl; 

9) w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju 

miejscowości na wieś Dobroczyn dla dotychczasowego przysiółka wsi Polwica o 

nazwie Dobroczyn położonego na terenie gminy Zaniemyśl; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Zaniemyśl; 

11) w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus wsparcia 

seniorów” na 2023 r. w zakresie teleopieki - opieki na odległość dla potrzebujących 

seniorów 65+ z terenu Gminy Zaniemyśl w 2023 roku; 

12) w sprawie zmiany uchwały Nr III/20/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023; 

13) w sprawie zmiany uchwały Nr III/21/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023; 

14) w zmiany uchwały Nr III/22/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 grudnia 2018 r. 

w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

15) w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/128/2019 z dnia 27 grudnia 2019 roku w 

sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby 

bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi; 

16) w sprawie przekazania petycji dotyczącej ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu; 

17) w sprawie rozpatrzenia skarg z dnia 26 września 2022 r. oraz 9 grudnia 2022 r. na 

działanie Wójta Gminy Zaniemyśl; 

18) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 14 grudnia 2022 r. na działanie Wójta Gminy 

Zaniemyśl 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 24 października 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym protokołem, nie widzę, w 

takim razie przystąpimy do głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 24 października 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół został przyjęty 

 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 7 listopada 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem protokołu, nie 

widzę, w takim razie poproszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 7 listopada 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół został przyjęty 

 

5. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 28 listopada 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem protokołu, nie 

widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 28 listopada 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że protokół został przyjęty 

 

6. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Panią Wójt o przedstawienie informacji 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, najpierw informacje z Referatu 

Spraw Obywatelskich za rok 2022, stan ludności w gminie Zaniemyśl wynosił na dzień 

31.12.2022 roku ogółem 6.674, w tym Zaniemyśl - 2.450, a pozostałe wsie - 4.224 osób,  w 

2021 roku stan ludności wynosił ogółem  6.668 osób, a w 2020 roku – 6.697 osób, w 2022 

roku zamieszkiwało o 6 osób więcej w gminie niż w 2021 roku, mieszkańcy poszczególnych 

wsi to Bożydar-92, Brzostek-63, Czarnotki-228, Dębice-36, Dobroczyn-23, Doliwiec Leśny-32, 

Jaszkowo- 226, Jeziory Małe-342, Jeziory Wielkie-341, Kępa Mała-63, Kępa Wielka-57, 

Luboniec-77, Lubonieczek-416, Łękno-558, Majdany-27, Mądre-47, Pigłowice-231, Płaczki-

40, Polesie-87, Polwica-224, Polwica-Huby-25, Potachy-25, Śnieciska-435, Winna-69, 

Wyszakowo-41, Wyszakowskie Huby-33, Zaniemyśl-2.450 i Zwola-386,podział ludności na 

mężczyzn i kobiety, mężczyźni - 3.250, kobiety - 3.424, kobiet więcej o 174, w naszej gminie 

żyje 37 osób, które mają ukończone 90 i powyżej 90 lat, najstarsze roczniki to 1921 r. (2 

osoby), Kwalifikacja wojskowa, mężczyźni podlegający obowiązkowi zgłoszenia się do 

kwalifikacji wojskowej udają się raz w roku do Środy Wielkopolskiej, do Powiatowej Komisji 

Lekarskiej celem orzeczenia kategorii zdrowia i z mocy ustawy przeniesienia do rezerwy, w 

kwietniu 2022 roku stawiło się z naszej gminy 40 mężczyzn i 1 kobieta z rocznika 2003, 

dowody osobiste, Urząd Gminy w Zaniemyślu – Referat Spraw Obywatelskich przyjął 655 
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wniosków na dowody osobiste i tyle samo wydał dowodów osobistych, ważność dowodów 

osobistych to 10 lat, Urząd Gminy w Zaniemyślu prosi o zwrócenie uwagi na datę wydania 

dowodów osobistych, czas oczekiwania na dowód osobisty około 3 tygodni od dnia złożenia 

wniosku, wniosek należy złożyć osobiście, ponieważ, od 8 listopada 2022 r. oprócz 1 zdjęcia i 

podpisu osobistego pobierane są odciski palców, Urząd Stanu Cywilnego, w 2022 roku 

urodziło się  59 dzieci to jest o 11 dzieci mniej niż w 2021 roku, aktów małżeństw w 

tutejszym USC sporządzono 65, w porównaniu do 2021 roku o 5 mniej, bo było 70, w 

tutejszym USC udzielono 26 ślubów cywilnych, w tym 7 ślubów poza lokalem USC tj. w 

terenie, pozostałe śluby to śluby konkordatowe zawarte w Kościołach znajdujących się na 

terenie naszej gminy, Zaniemyśl, Śnieciska, Mądre, w 2022 roku ogółem w gminie Zaniemyśl 

zmarły  73 osoby to jest o 18 osób mniej niż w 2021 roku, w Urzędzie Gminy w biurze 

ewidencji ludności zameldowano na pobyt czasowy w 2022 roku 97 cudzoziemców, w tym z 

Ukrainy, Białorusi i Gruzji, Mołdawii i nadano numer PESEL 94 cudzoziemcom na innych 

zasadach tj. zatrudnienie, profil zaufany, w związku  z konfliktem zbrojnym na Ukrainie od 

24.02.2022 r. do Polski przyjechali obywatele Ukrainy, a zwłaszcza kobiety i dzieci, Referat 

Spraw Obywatelskich zarejestrował dodatkowo 551 wniosków o nadanie numeru PESEL i 

nadanie statusu uchodźcy UKR, w Urzędzie Gminy w Zaniemyślu można też potwierdzić profil 

zaufany w pokoju nr 107 tj. biuro ewidencji i dowodów osobistych, w 2022 r. 108 osób 

potwierdziło  profil zaufany w naszym Urzędzie, jeżeli chodzi o budżet to, w okresie między 

sesjami wydałam dwa zarządzenia zmieniające budżet na 2023 rok, z dnia 02 stycznia 2023r., 

w którym dokonano przeniesień wydatków między paragrafami, w ramach wydatków 

Urzędu Gminy kwota 40.000,00 zł: opłacenie dzierżawy dróg leśnych stanowiących własność 

Skarbu Państwa, na opłacenie kosztów oświetlenia ulicznego, w ramach wydatków CUW 

przeniesiono kwotę 2.500,00 zł., w związku z tym, że Gmina Zaniemyśl zgodnie z ustawą o 

zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych prowadzi sprzedaż 

węgla, po stronie dochodów i wydatków ujęto kwotę 1.220.000,00 zł związaną z realizacją 

zadania, wprowadzono także środki z Funduszu Pomocowego w wysokości 18.340,00 zł  na 

pobyt uchodźców z Ukrainy - polecenie Zarządu Powiatu Średzkiego na podstawie decyzji 

Wojewody Wielkopolskiego, kwota ta stanowi pokrycie zryczałtowanych kosztów 

zakwaterowania, wyżywienia oraz zapewnienia obsługi niezbędnej dla przyjmowania i 

pobytu cudzoziemców przybyłych do Polski w związku z działaniami wojennymi na terenie 

Ukrainy, kontynuacja pobytu uchodźców z Ukrainy oraz przybycie uchodźców z Ukrainy 

kierowanych na teren Powiatu Średzkiego przez Wojewodę za  pośrednictwem 

Wojewódzkiego Centrum Zarządzania Kryzysowego i ich sukcesywne zakwaterowanie, za 

okres od dnia 19.12.2022r. do dnia 31.12.2022r., kolejne zarządzenie z dnia 20 stycznia 

2023r., w którym dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i  

paragrafami, w ramach wydatków Urzędu Gminy kwota 13.750,00 zł, utrzymanie 

bezdomnych zwierząt w schronisku, na opłacenie kosztów oświetlenia ulicznego, zakupy w 

Urzędzie Gminy, dodatkowo kwota 10.140,00 zł przeniesiona została do wydatków OPS na 

przeciwdziałanie przemocy w rodzinie, w ramach wydatków OPS kwota 224,00 zł na wypłatę 

dodatkowego wynagrodzenia rocznego, wprowadzono także środki z Funduszu Pomocowego 
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w wysokości 4.923,00 zł zarówno po stronie dochodów i wydatków „FUNDUSZ POMOCOWY 

- ZAPEWNIENIE POSIŁKU DLA DZIECI I MŁODZIEŻY” kwota  1 087,10 zł, „FUNDUSZ 

POMOCOWY - JEDNORAZOWE ŚWIADCZENIE PIENIĘŻNE 300 ZŁ” kwota 1 836,00 zł, 

„FUNDUSZ POMOCOWY - REALIZACJA ŚWIADCZEŃ RODZINNYCH” kwota 2 000,00 zł., 

informacja w zakresie gospodarki nieruchomościami, ochrony zabytków, rolnictwa i ochrony 

przyrody, w okresie międzysesyjnym podpisałam trzy zarządzenia, 577 z dnia 13 stycznia 

2023 r. w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości, dwóch działek, przeznaczonych do 

wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej, dotyczy działek ewidencyjnych 79 i 80 obręb 

Śnieciska, 576 również z 13 stycznia w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży, dotyczy działki ewidencyjnej 341/10 obręb Zaniemyśl, 

zarządzenie 557 z 30 grudnia w sprawie ogłoszenia planu wykorzystania zasobu 

nieruchomości Gminy Zaniemyśl na lata 2023-2025, w grudniu 2022 roku zakończyły się 

konsultacje z mieszkańcami wsi Lubonieczek i Polwica w sprawie usamodzielnienia 

przysiółków Majdany i Dobroczyn, mieszkańcy opowiedzieli się za odłączeniem tych 

przysiółków i powstaniem wsi Majdany i Dobroczyn, w dniu 22 grudnia Gmina Zaniemyśl 

sprzedała użytkownikowi wieczystemu nieruchomość, działkę gruntu 185/109 obręb Łękno, 

w styczniu 2023 Gmina Zaniemyśl otrzymała od Skarbu Państwa reprezentowanego przez 

KOWR Oddział Poznań nieruchomość działkę gruntu numer 187/53 obręb Łękno to jest część 

gminnej drogi publicznej ulicy Tartacznej w Łęknie, w styczniu Gmina Zaniemyśl zawarła 

umowy i porozumienia dotyczące Opieki nad zwierzętami obowiązujące przez cały 2023 rok, 

to jest z Gminą Środa Wielkopolska w zakresie odławiania bezdomnych psów i kotów oraz 

zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, z Fundacją Leśna 

Pomoc z siedzibą w Targowej Górce w zakresach zapewnienia miejsc i całodobowej opieki 

nad zwierzętami dzikimi oraz gospodarskimi odebranymi interwencyjnie, udzielenie pomocy 

zwierzętom chronionym, odławianie zwierząt dzikich, z Przedsiębiorcą Panią Anną Kmieciak - 

Hoffmann w zakresie odbioru i przekazania do utylizacji zwłok zwierząt z terenu Gminy 

Zaniemyśl, z weterynarzem Panem Arturem Kubiakiem w zakresie opieki weterynaryjnej nad 

zwierzętami bezdomnymi, informacja w zakresie właściwości Referatu Organizacyjnego, 

promocja i wydarzenia, obchody 104 rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego, 27 

grudnia uroczysta msza święta, przemarsz pod pomnik Powstańców Wielkopolskich oraz 

złożenie kwiatów pod pomnikiem, 28 grudnia inscenizacja odbicia dworca kolejowego w 

Zaniemyślu we współpracy z Towarzystwem Przyjaciół Kolejki Średzkiej Bana i Powiatem 

Średzkim, 20 stycznia przedstawienie w Ośrodku Kultury w Zaniemyślu przygotowane przez 

uczniów Szkoły Podstawowej imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego, Koncert 

Noworoczny odbył się 15 stycznia, to był koncert operetki Wrocławskiej, w trakcie którego 

podsumowano działania Gminy Zaniemyśl w 2022 roku również odtworzono film promocyjny 

Gminy Zaniemyśl, objęto patronatem honorowym wydarzenie sportowe Zimowy 

Półmaraton, Ćwierćmaraton Łękno, który odbył się 22 stycznia tego roku, w biegu wzięło 

udział 150 biegaczy, użytkownicy rowerów i nie tylko mogą już korzystać z nowych stacji do 

naprawy rowerów w Zaniemyślu, pierwsza umiejscowiona jest przy amfiteatrze w 

Zaniemyślu, druga przy fontannie na plantach przy ulicy Raczyńskiego w Zaniemyślu, projekt 
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zrealizowano w ramach Programu Wzmocnij swoje otoczenie zorganizowanego przez Polskie 

Sieci Elektroenergetyczne, na stronie internetowej Urzędu zmodyfikowano sposób 

udostępniania informacji o zagospodarowaniu przestrzennym, przygotowano baner na 

stronie głównej dzięki tym działaniom wzrosła ilość wyświetleń strony informacje o 

zagospodarowaniu przestrzennym, dzięki temu rozwiązaniu istnieje możliwość szybkiego 

sprawdzenia czy działka objęta jest planem zagospodarowania przestrzennego oraz zapisów 

tego planu w odniesieniu do konkretnej działki, szczególnie istotne jest to przy zakupie 

działek, ponadto system umożliwia obsługę zgłoszeń dotyczących infrastruktury na przykład 

nie działające oświetlenie lub przyrody na przykład martwe zwierzęta, podczas zgłoszenia 

można wskazać dokładną lokalizację zdarzenia na mapie, udostępniono informacje o 

uruchomieniu e-usług Urzędu Gminy w Zaniemyślu, na stronie głównej urzędu udostępniono 

baner oraz informacje o usługach, ponadto udostępniono informacje o aplikacji mobilnej m-

instytucja, korzyści z wdrożenia e-usług to przede wszystkim oszczędność czasu, za 

pośrednictwem Internetu możliwe jest bieżące sprawdzanie podatków i opłat, wykonanie 

płatności, złożenie deklaracji, odbieranie decyzji, oszczędność pieniędzy czyli ograniczanie 

kosztów dojazdu do Urzędu dla mieszkańców, ograniczanie kosztów druku i wysyłki 

dokumentów, aktualność i szybkość przekazywania informacji, każdy użytkownik może na 

bieżąco sprawdzić stan swoich zobowiązań wobec Gminy, możliwe jest wysłanie 

powiadomień o zbliżających się terminach i innych ważnych sprawach, zachęcamy do 

zainstalowania właśnie tej aplikacji, przygotowano wnioski o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Programu odbudowy zabytków na domek szwajcarski, ogrodzenie w Łęknie, park 

w Śnieciskach i cmentarz ewangelicki, ogrodzenie i kaplica, został zaakceptowany przez 

organizatora wniosek do programu Animator Sportu na 2023 rok czyli tutaj mamy, mam na 

myśli Animator Sportu na Orliku, Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu w ramach Programu Priorytetowego Ciepłe Mieszkanie przyznał pomoc 

finansową w formie dotacji do kwoty 3375000 zł, beneficjenci końcowi czyli mieszkańcy 

budynków wielorodzinnych będą mogli ubiegać się o dofinansowanie na wymianę wszystkich 

nieefektywnych źródeł ciepła na paliwa stałe służących do ogrzewania lokalu mieszkalnego, 

w tej chwili czekamy na podpisanie umowy, przed nami jest też kampania informacyjna, 

współpraca z organizacjami pozarządowymi, zarządzeniem nr 571 z dnia 9 stycznia ogłoszone 

zostały ponowne konsultacje projektu Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na rok 2023, konsultacje trwały od 9 

do 30 stycznia, celem przeprowadzenia konsultacji było uzyskanie stanowiska organizacji 

pozarządowych w sprawie projektu Programu, w powyższym terminie wpłynęły dwie uwagi, 

może nie dwie uwagi ale od dwóch Stowarzyszeń uwagi, sprawozdanie z przebiegu 

konsultacji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 

Urzędu, kadry, zarządzeniem nr 570 z dnia 9 stycznia ogłoszono nabór na stanowisko 

urzędnicze do spraw Gospodarki Komunalnej w Referacie Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej Urzędu Gminy Zaniemyśl, wpłynęło 6 aplikacji, z tego 5 spełniało wymagania 

formalne, na skutek przeprowadzonych rozmów wyłoniono 3 kandydatury, które komisja 

rekrutacyjna zarekomendowała, postępowanie konkursowe jeszcze nie zostało 
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rozstrzygnięte, Referat Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, na platformie przetargowej 

umieszczone zostało postępowanie na Likwidację wyrobów budowlanych zawierających 

azbest na terenie Gminy Zaniemyśl w roku 2023, oferty można składać do dnia 3 lutego, 

rozstrzygnięty został przetarg na odbiór i transport odpadów komunalnych pochodzących z 

nieruchomości pozostających w zorganizowanym przez Gminę Zaniemyśl systemie odbioru 

odpadów komunalnych w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 roku, wygrała firma 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Śremie, kwota przetargu to 1611625 zł i 35 groszy, brutto, podpisana została umowa na 

realizację inwestycji Zagospodarowanie przestrzeni publicznej poprzez rewitalizację miejsca 

do kąpieli nad jeziorem Raczyńskim w Zaniemyślu wraz z infrastrukturą na działkach o numer 

ewidencyjnych 466 i 17/1, wykonawcą będzie firma JG-BUD Jan Grzybowski z siedzibą w 

Daszewicach, kwota inwestycji wynosi 4428000,00 zł brutto, przeprowadzono otwarcie ofert 

dla przetargu na realizację inwestycji budowa Skateparku i teraz może powiem jakie były 

kwoty, najwyższa kwota to 825845 zł i 37 gr, najniższa to 479700 zł, cały czas trwają prace 

remontowe w budynku Urzędu Gminy, została podpisana umowa kompleksowa na dostawę 

energii elektrycznej w 2023 roku ze spółką Enea, trwa kompletowanie dokumentacji 

przetargowej dla inwestycji budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na 

terenie Gminy Zaniemyśl, informujemy mieszkańców, że na stronie Urzędu Gminy Zaniemyśl 

w zakładce INSPIREHUB działa portal e-zgłoszenie, w ramach którego mieszkańcy mogą 

zgłaszać zauważone awarie i teraz informacje z zakresu oświaty, szkoły podstawowe z terenu 

Gminy Zaniemyśl upamiętniły 104-rocznicę wybuchu Powstania Wielkopolskiego, w piątek 

20 stycznia Szkoła Podstawowa imienia Ryszarda Berwińskiego była organizatorem gminnych 

obchodów rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego, uczniowie szkół podstawowych i 

dzieci przedszkolne w placówkach oświatowych celebrowały Dzień Babci i Dziadka, teraz 

ważniejsze wydarzenia ze szkół, Szkoła Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego 

w Zaniemyślu, 13 stycznia grupa projektowa uczniów z klasy 8c i 8d wzięła udział w 

spotkaniu z członkinią Zarządu Województwa Wielkopolskiego Panią Pauliną Stochniałek 

oraz dyrektorem Departamentu Edukacji Nauki Panią Dorotą Kinal, spotkanie zostało 

zorganizowane w ramach współpracy szkoły z Centrum Wspierania Rzemiosła Kształcenia 

Zawodowego i Dualnego w Poznaniu, w trakcie spotkania ustalono szczegóły dalszej 

współpracy z Centrum, po wizycie w Urzędzie uczniowie zwiedzili Muzeum Enigmy, 26 

stycznia w szkole odbyło się spotkanie organizowane przez Caritas Poznań dla uchodźców z 

Ukrainy, zarówno dla tych zamieszkałych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym jak i 

rodziców uczniów zaniemyskiej szkoły, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, 26 stycznia w 

ramach Szkolnego Koła Wolontariatu uczniowie z klas 4-8 odwiedzili seniorów w Domu 

Pogodnej Jesieni w Brzeźnie koło Kostrzyna, przygotowano wspólne kolędowanie oraz 

wręczenie upominków seniorom, Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, w dniach od 15 

do 20 grudnia na zaproszenie Pani Aliny Sobkowiak z Biblioteki Publicznej w Zaniemyślu 

przedszkolaki wzięły udział w akcji Czytania Bożonarodzeniowe, opowieści świąteczne 

czytane były przez zaproszonych gości, 28 grudnia zostały zakończone prace związane z 

montażem w budynku Przedszkola oświetlenia przeciwpożarowego, Szkoła Podstawowa w 
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Pigłowicach, 30 grudnia Jury Wojewódzkiego Konkursu Literackiego Baśniobranie 

zorganizowanego w ramach projektu Słowodziej ogłosiło, że w tej edycji najwyższą nagrodę 

za opowiadanie przyznano ex aequo dwóm uczennicom, w tym Gabrieli ósmoklasistce ze 

Szkoły w Pigłowicach, wyróżnienie w tym konkursie zdobyła także Monika, również 

uczennica 8 klasy, bardzo serdecznie gratuluję dziewczynkom, 19 stycznia uczniowie szkoły 

uczestniczyli w Mistrzostwach Powiatu w Futsalu czyli halowej odmianie piłki nożnej, 

mistrzostwa odbyły się w Szkole Podstawowej nr 3 w Środzie Wielkopolskiej, drużyna 

chłopców zdobyła pierwsze miejsce, również serdecznie gratuluję, 21 grudnia uczeń klasy 6 

Patryk trenujący w Polonii Środa odebrał puchar dla najlepszego bramkarza Turnieju Juna 

Cup rozgrywanego pod patronem Prezesa Wielkopolskiego Związku Piłki Nożnej, również 

serdecznie gratuluję, informacje z Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Zaniemyślu, gospodarka wodno-ściekowa, w dniu 19 grudnia 

sporządzono i przedstawiono ostateczną wersję planu finansowego na 2023 rok, który został 

przyjęty przez Radę Nadzorczą, po raz pierwszy w historii spółki na pierwszym posiedzeniu 

bez uwag, dnia 30 grudnia podpisano protokół odbioru inwestycji budowa instalacji 

fotowoltaicznej w Gminnej Oczyszczalni Ścieków Jeziory Małe, koszt inwestycji to kwota 

133455 zł, moc instalacji to 29,7 kWp, ilość modułów to 66 o mocy 450W każdy, planowany 

uzysk energii z instalacji w skali roku to 34540 kilowatogodzin, wykonawcą inwestycji była 

firma SOLAR-VOLT spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 13 stycznia złożono wniosek o 

płatność do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska to środki z pożyczki, z 

możliwością umorzenia w 30%, w dniu 27 stycznia Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej przekazał środki w wysokości 104500 zł pozostałą kwotę to jest 28955 

zł spółka pokrywa ze środków własnych, w miesiącu grudniu złożono wniosek do Wójta 

Gminy o zatwierdzenie Wieloletniego planu modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych na lata 2023-2025, który po zatwierdzeniu przez Radę Gminy stanie się 

podstawą do opracowania nowego wniosku taryfowego, dnia 6 stycznia w Święto Trzech 

Króli pracownicy spółki naprawiali poważną awarię sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Łękno, uszkodzeniu uległ główny rurociąg tłoczny, którym przepompowywane są nieczystości 

na teren Gminnej Oczyszczalni Ścieków w Jeziorach Małych, prace trwały około 8 godzin 

zaangażowanych było 7 pracowników oraz niezbędny sprzęt, w dniu 24 stycznia rozpoczęto 

prace nad dokumentacją w celu uzyskania finansowania na budowę instalacji fotowoltaicznej 

miejscowości Polwica na Stacji Uzdatniania Wody, również pożyczka z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska, wnioskowana kwota pożyczki to 140500 zł, wartość netto 

inwestycji, 4 stycznia dokonano odbioru inwestycji przebudowy Stacji Uzdatniania Wody w 

Zaniemyślu, obecnie trwają prace rozliczeniowe w celu uzyskania środków finansowych na tą 

inwestycję z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, w okresie międzysesyjnym spółka 

usunęła 5 awarii przepompowni ścieków, usunęła awarię sieci kanalizacji sanitarnej na 

terenie Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu, spółka na bieżąco dokonuje niezbędnych napraw 

oraz wymiany wyeksploatowanych urządzeń na obiektach Gminnej Oczyszczalni Ścieków 

oraz Stacjach Uzdatniania Wody, Hala widowiskowo-sportowa, dnia 15 grudnia nastąpiła 

awaria kotła grzewczego oraz instalacji centralnego ogrzewania w Hali widowiskowo-
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sportowej powodując utrudnienia w funkcjonowaniu obiektu, dnia 22 grudnia usunięto 

awarię i usterki instalacji, koszt naprawy to kwota 32727 zł i 44 gr, 22 grudnia na pierwszej w 

historii Gali Sportu Radzewskiego organizowanej przez UKS Radzevia Radzewo Zarząd oraz 

pracownicy spółki otrzymali imienne wyróżnienia za szczególny wkład w rozwój sportu, w 

pierwszej połowie stycznia podpisano umowę zlecenie na sprzątanie Hali z obywatelką 

Ukrainy zamieszkującą w Schronisku, dnia 20 stycznia na posiedzeniu Zarządu Spółki 

uchwalono nowy cennik za wynajem Hali widowiskowo-sportowej, podyktowany wzrostem 

cen energii oraz kosztami eksploatacyjnymi, trwają prace nad nową stronę internetową Hali, 

została ukończona wersja robocza obecnie wyznaczani pracownicy opracowują poszczególne 

moduły, w dniu 20 stycznia usunięto awarię drugiego kotła gazowego, w chwili obecnej 

uzyskano 100% sprawności instalacji centralnego ogrzewania Hali widowiskowo-sportowej, 

w drugiej połowie stycznia zamontowano dwie dodatkowe kamery monitoringu wizyjnego 

obiektu, spółka rozpoczęła prace związane z przystosowaniem jednego z pomieszczeń do 

celów dydaktyczno -konferencyjnych, zakup monitora wielkoekranowego, nagłośnienie, 

niezbędne wyposażenie, w chwili obecnej spółka dokonuje rozeznania cen rynkowych oraz 

szeroko zakrojonych konsultacji, 23 stycznia ustalono wstępnie warunki z instruktorem jogi, 

masażystą, instruktorką jogi na wynajem, płatne za godzinę, ciemnego pomieszczenia 

uprzednio używanego jako sauna i pokój relaksu, w którym w poniedziałki i czwartki Pani 

będzie świadczyć usługi dla ludności w zakresie masaży, dodatkowo zostaną uruchomione 

zajęcia z jogi regeneracyjnej, obecnie są prowadzone zajęcia Hatha-joga według metody BKS, 

spółka przystosowała jedno z pomieszczeń do gry w ping-ponga, ostatnio miałam nie w ping-

ponga tylko tenisa stołowego, w okresie ferii obowiązuje cena promocyjna na uprawianie 

tego sportu, serdecznie zapraszamy od 7:00 do 21:00, dnia 25 stycznia podjęto prace 

związane z waloryzacją opłat za wynajem pomieszczeń Hali, w dniu 26 stycznia założono 

podlicznik energii dla Hali, boisko Hali, co umożliwi bardziej szczegółowe kontrolowanie 

wydatków, w dniu 26 stycznia podpisano umowę na wynajem kolejnego pomieszczenia Hali, 

lokal nad trybunami, działalność usługowa, szalet miejski, spółka otrzymała znaczną 

podwyżkę opłat za gaz w szalecie miejskim w związku z tym Prezes Zarządu udał się do 

Poznania, do Biura Obsługi Klientów, w celu negocjacji warunków umowy, średnia cena za 

miesiąc to kwota 750 zł, średni utarg na miesiąc to 90 zł, w okresie międzysesyjnym spółka 

wykonała cięcia pielęgnacyjne drzew na terenie miejscowości Zaniemyśl, na zlecenie Gminy 

odnowiono bramę wjazdową do Urzędu Gminy Zaniemyśl, od strony ulicy Działkowej, na 

zlecenie Gminy naprawiono przystanek autobusowy w miejscowości Śnieciska, na zlecenie 

Gminy wykonano prace związane z usuwaniem zbędnej roślinności i krzewów, 

zdemontowano stare płytki chodnikowe, dokonano niwelacji terenu, ułożono nową kostkę 

typu Poz-bruk, na podłożu betonowym przy Urzędzie, przy budynku Urzędu Gminy, spółka 

wykonała odśnieżanie oraz posypywanie dróg gminnych mieszaniną solno-piaskową w 

okresach opadów śnieżnych i marznącej mżawki, ponadto wykonano cykliczne prace 

porządkowe na terenie Gminy, między innymi sprzątanie ścieżki pieszo-rowerowej, 

opróżnianie gminnych koszy na śmieci, teraz informacje z Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Ośrodek Pomocy Społecznej w okresie między sesjami do końca grudnia wypłacił wszystkie 
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pozytywne rozpatrzone wnioski o dodatek węglowy oraz dodatek dla gospodarstw 

domowych na inne źródła ciepła, między 19 a 31 grudnia 2022 roku wypłacono dodatki 

węglowe w kwocie 285000 zł oraz dodatki na inne źródła ciepła wkład w kwocie 1000 zł, 

wypłacono także świadczenia w kwocie 23200 zł za zapewnienie zakwaterowania i 

wyżywienia czterem wnioskodawcom dla dziewięciu obywateli Ukrainy, w okresie 

międzysesyjnym wpłynęły kolejne trzy wnioski, które oczekują na rozpatrzenie, od obywateli 

Ukrainy o wypłatę jednorazowej pomocy w kwocie 300 zł, wpłynęły w grudniu również 3 

wnioski, które zrealizowano w kwocie 900 zł, obecnie w styczniu nie ma wniosków o te 

świadczenia, na bieżąco Ośrodek realizuje przyjmowanie i przyznawanie dodatków 

mieszkaniowych, świadczeń rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz pomocy 

społecznej, wydaje karty Dużej Rodziny, kolejnym zadaniem, które realizuje Ośrodek to 

sprawy dotyczące dodatków dla gospodarstw domowych, w których głównym źródłem 

ogrzewania jest zasilanie energią elektryczną, na dzień dzisiejszy do Ośrodka wpłynęły 24 

wnioski, natomiast ich realizacja nastąpi po wprowadzeniu środków finansowych na ten cel 

do budżetu, 17 stycznia przekazano także do Ośrodka realizację spraw dotyczących 

refundacji kwoty odpowiadającej podatkowi VAT wynikającej z opłacanej faktury 

dokumentującej dostarczanie paliw gazowych od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 roku, w tych 

sprawach wnioski zapewne zaczną napływać do Ośrodka w lutym bieżącego roku po 

opłaceniu przez mieszkańców zainteresowanych tą refundacją pierwszych faktur za zużycie 

gazu, aktualnie, szczególnie w miesiącu styczniu Ośrodek sporządza liczne raporty i 

sprawozdania jakie realizował w 2022 roku i teraz informacje z działalności Gminnego 

Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, we wskazanym okresie czyli od 19 grudnia do 31 stycznia 

2023 roku Gminny Ośrodek Kultury oprócz prowadzenia regularnych zajęć artystycznych 

zrealizował następujące wydarzenia, 30 grudnia odbyło się wspólne kolędowanie z uczniami 

Agencji Rozwoju Artystycznego Gama oraz uczęszczającymi na zajęcia do Gminnego Ośrodka 

Kultury uczniami Ogniska Muzycznego Akord, 15 stycznia odbył się Koncert Noworoczny 

podczas, którego wystąpili artyści z Operetki Wrocławskiej, 20 stycznia odbył się program 

artystyczny z okazji 104 rocznicy Powstania Wielkopolskiego, w dniu 24-25 odbyło się w sali 

GOK szkolenie, odbyły się w sali GOK szkolenia dla rolników, 26 stycznia przedszkolaki z 

Przedszkola Samorządowego Kolorowy Świat zorganizowały w sali Gminnego Ośrodka 

Kultury Dzień Babci i Dziadka, 27 stycznia odbyło się spotkanie zorganizowane przez Gminną 

Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Zaniemyślu pod tytułem Bezpieczne 

ziołowe zamienniki leków dobre połączenie, czym grozi nadużywanie leków, 29 stycznia 

odbył się 31 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, sztab Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy w GOK-u liczył 23 wolontariuszy, tego dnia odbyły się koncerty 

zespołów oraz występ przedszkolaków z Przedszkola Kreatywne Brzdące, finałowy koncert 

piosenek Disneya w wykonaniu Iwony Bognackiej przyciągnął sporą grupę najmłodszych 

zaniemyślan, łącznie zebrana kwota to 16230 zł i 39 gr, z czego 2070 zł z przeprowadzonej 

licytacji oraz 1687 zł i 37 gr z puszek stacjonarnych, dziękujemy wszystkim wolontariuszom i 

ludziom dobrego serca za włączanie się w akcję, od 30 stycznia do 30 lutego w GOK-u trwają 

ferie zimowe, w zajęciach bierze udział 53 dzieci, które biorą udział w warsztatach 
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artystycznych, ruchowych, karaoke, dyskotece, warsztatach czekoladowych, wycieczce do 

Teatru Animacji w Poznaniu, Gminny Ośrodek Kultury złożył wnioski grantowe do 

Narodowego Centrum Kultury w ramach programu Dom Kultury plus oraz Programu Zaproś 

nas do siebie, w pierwszej połowie grudnia rozpoczęły się prace adaptacyjne sali artystycznej 

umiejscowionej za sceną, w sali od stycznia odbywają się zajęcia plastyczne, z robotyki, 

ceramiki, języka angielskiego, okazjonalnie sala służy jako garderoba artystów, ściany sali 

obecnie są ozdobione przez uczestników zajęć plastycznych, sala została wyposażona w 

meble, które otrzymaliśmy w ramach akcji Poszukujemy i już ostatnie informacje od Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Szanowni Państwo z przyjemnością 

informujemy, że w 2023 roku w Punkcie Konsultacyjnym dyżury psychologa będą odbywały 

się według harmonogramu obowiązującego w 2022 roku, czyli psycholog przyjmuje w każdy 

pierwszy wtorek miesiąca, w godzinach od 15:30 do 17:30, zapraszamy wszystkich, którzy 

chcieliby skorzystać z konsultacji, konsultacje w Punkcie są oczywiście bezpłatne, dnia 27 

stycznia 2023 roku w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu odbyło się kolejne 

spotkanie z cyklu edukacyjno-informacyjnego dla seniorów, tematem spotkania było 

Bezpieczne ziołowe zamienniki leków, dobre połączenie, z tego co wiem było prawie 50 

uczestników wszyscy byli bardzo zadowoleni nawet mieliśmy gości ze Środy, dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo dziękuję Pani Wójt za przedstawione informacje, czy są pytania do przedstawionej 

informacji, bardzo proszę Radna Katarzyna Gomułkiewicz  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

bardzo dziękuję, chciałam się odnieść do kilku spraw, w pierwszej kolejności bardzo dziękuję 

za to, że Gmina przystąpiła do Programu Ciepłe Mieszkanie no i życzę powodzenia w 

kampanii informacyjnej, żeby teraz jak najwięcej ostatecznych beneficjentów skorzystało z 

tego Programu, ostatnio widziałam taki raport dotyczący Czystego Powietrza, gdzie było 

rozpisane ile osób z każdej Gminy już złożyło wniosków, ile zostało zrealizowanych 

przedsięwzięć, dla nas to chyba były, z tego co pamiętam, takie liczby 75 wniosków, 35 

zrealizowanych zadań, to jest bardzo dobra wiadomość nie tylko dla tych, osób które 

korzystają ale też dla całej okolicy tak, że myślę, że z Ciepłym Mieszkaniem też się powiedzie, 

Pani Wójt wspomina o cyklu uroczystości patriotycznych związanych z rocznicą wybuchu 

zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego, mam taką prośbę do organizatorów, to 

niekoniecznie, znaczy Wójt też był organizatorem, niektóre z nich, inne były organizowane 

przez Szkołę, mam taką prośbę żebyśmy wypracowali sobie taki wspólny standard jeżeli w 

Programie takich uroczystości jest przewidziane odśpiewanie hymnu, to żeby zawsze to był 

cały hymn, tak było pod pomnikiem, bardzo ładnie, ten nasz hymn nie jest długi, więc myślę, 

że zawsze możemy z szacunkiem i godnością odśpiewać go w całości i jeszcze Pani Wójt 

wspomina o wydaniu zarządzenia 557 w sprawie planu wykorzystania nieruchomości 

gminnych, nie wspominałabym, gdyby Pani Wójt o tym nie mówiła, ale ja bym bardzo 

chętnie się zapoznała z tym planem, póki co w BIP-ie cały czas jest zarządzenie, a brak jest 
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załącznika, a nie ukrywam, że z ciekawością bym się z nim zapoznała, no i też korci mnie, 

żeby skomentować tą m-instytucję, ale też życzę, żeby jak najwięcej osób po prostu z tego 

korzystało, mam nadzieję, że to się okaże korzystnym przedsięwzięciem, że Gmina taką 

aplikację wdrożyła, bardzo dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, czy Pani Wójt chce odpowiedzieć  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

myślę, że dołączymy załącznik jeżeli chodzi o zarządzanie, dziękuję za tutaj dobre słowo jeżeli 

chodzi o wdrożenie wszystkich innowacyjności, staramy się, to jest dla nas też bardzo ważne, 

żeby ta mobilność, przede wszystkim e-usługi, były jak najszerzej rozpropagowane i żeby 

mieszkańcy z tego korzystali, właśnie w kontakcie z Urzędem Gminy  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są jeszcze pytania, nie widzę 

 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych chciałbym złożyć interpelację, nie widzę 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

na ostatniej sesji, grudniowej, interpelację złożyła Radna Katarzyna Gomułkiewicz, 

interpelacja dotyczyła konkretnie, zwróciła się z wnioskiem o ponowną analizę zasadności 

zaplanowania a następnie odstąpienie od wycinki drzew przy ulicy Działkowej w Zaniemyślu 

w ramach planowanego przedsięwzięcia przebudowa ulicy Działkowej w Zaniemyślu, w 

odpowiedzi Pani Wójt przyznaje, że walory i znaczenie drzew na terenach zurbanizowanych 

są bezdyskusyjne, jednak projektując przebudowę ulicy Działkowej wraz z budową sieci 

wodociągowej zarówno inwestor jak i projektant zobowiązani są do stosowania 

obowiązujących przepisów prawa oraz uwzględnienia bezpieczeństwa użytkowników drogi 

czyli ulicy Działkowej w Zaniemyślu i całość odpowiedzi znajduje, interpelackji znajduje się na 

BIP-ie, w zakładce Interpelacje, a czy Pani Radna zapoznała się z odpowiedzią  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

tak zapoznałam się i muszę powiedzieć, że troszeczkę mnie ona rozczarowała ponieważ no 

był to taki bezosobowy komunikat prasowy, równie dobrze mogły być wydane bez mojego 

zapytania, zabrakło mi takich konkretnych odniesień do rozwiązań czy może pomysłów, 

które zawarłam w swojej interpelacji, wiadomo, że to nie były pomysły profesjonalne, nie 
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jestem profesjonalnym projektantem, no ale właśnie ta odpowiedź była tego typu tak jest 

zaprojektowane i tak będzie kropka, szkoda  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze, jeszcze nie Pani Radna Katarzyna Gomułkiewicz złożyła też zapytanie o stan prac nad 

założeniem Gminnej Ewidencji Zabytków i w odpowiedzi Pani Wójt też odpowiedziała, że 

Gminna Ewidencja Zabytków została założona, z tym że cały czas trwają prace związane z jej 

uzupełnieniem, to tak krótko powiem, czy z pełną odpowiedzią się Pani Radna zapoznała też  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

tak zapoznałam się ale też może prosiłabym o jakieś doprecyzowanie, bo została założona, 

ale rozumiem, że w tym drugim, znaczy w terminie, który został wskazany w piśmie czyli do 

końca bieżącego roku zostanie wydane zarządzenie, bo chociaż nie wynika to z przepisów 

ustawy to jednak praktyka i orzecznictwo wskazuje, że taką gminną ewidencję powinno się 

przyjąć i to zarządzeniem Wójta, czyli rozumiem, że to zarządzenie będzie, a na razie ona 

jeszcze nie jest wiążąca, to jest pytanie, bo jest to istotne dla właścicieli nieruchomości, dla 

których ujęcie ich własności w Gminnej Ewidencji Zabytków ma konsekwencje na przykład 

wynikające z prawa budowlanego, czyli na razie jeszcze jest ciągle w fazie opracowania, nie 

jest wiążąca  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

tak, będzie zarządzanie ale na razie jest w fazie opracowania, niestety tutaj muszę przyznać, 

że troszeczkę te prace spowolniły ze względu na dodatkowe zajęcia, które między innymi 

otrzymał pracownik, który się tym zajmuje, czyli po prostu sprzedaż węgla, wystawianie 

faktur i po prostu w tej chwili, w tej chwili zmieniamy pracowników także, żeby już 

pracownicy, którzy byli do tej pory tak obciążeni dodatkowymi funkcjami również mogli 

swoją pracę, która jest no też bardzo ważna i jak gdyby zaległa, żeby mogli ją wykonać, a 

zarządzenie oczywiście będzie  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

 bardzo dziękuję  

 

9. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu 

Sp. z o.o., ul. Sosnowa 4, 63-020 Zaniemyśl na lata 2023 - 2025” przedstawiła Kierownik 

Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, Katarzyna Wiśniewska 

 

Radna Kamila Kołacka 

czy w związku z tymi planowanymi inwestycjami  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

głośniej proszę do mikrofonu  

 

Radna Kamila Kołacka 

czy w związku z planowanymi inwestycjami przewidziane są podwyżki dla mieszkańców, 

rozumiem tak  

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Katarzyna Wiśniewska 

no zmiana taryf najczęściej oznacza niestety zmiany nie w tą stronę właśnie, którą by pewnie 

mieszkańcy chcieli, także tutaj mamy podwyżki  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, czy jeszcze ktoś, bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

ja tylko przypomnę Państwu, że Gmina Zaniemyśl już rok czy dwa lata temu podjęła próbę, 

znaczy, zmian taryf dlatego, że te taryfy miały być pokryciem tych dwóch wielkich inwestycji 

czyli budowy Stacji Uzdatniania Wody, która jest w całości z pożyczki i druga to jest była 

kanalizacja Polwickich Hub i Winnej, i właśnie taryfy, które miały być 2 lata temu uchwalone 

miały też jak gdyby te pożyczki finansować, niestety Wody Polskie nie zgodziły się na taki 

zakres jaki był planowany i w tej chwili po prostu Zakład Komunalny, żeby sfinansować te 

inwestycje i żeby jego funkcjonowanie było płynne właśnie ta zmiana wieloletniego 

programu i też będzie podejście do zmiany taryf  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, przystąpimy w takim razie do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu Sp. z o.o., ul. Sosnowa 4, 63-

020 Zaniemyśl na lata 2023 - 2025” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 
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Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/372/2023 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej 

podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu niepełnosprawnych dzieci, 

młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 

4 i 4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe przedstawiła Dyrektor Centrum 

Usług Wspólnych, Justyna Teichman (w zastępstwie) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie 

zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie będziemy 

głosować 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu 

rodzicom kosztu przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów do placówek 

oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 i 4a ustawy z dnia 14 grudnia 

2016 r. – Prawo oświatowe 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/373/2023 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok" przedstawiła 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Kinga Boguła 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy tą pytania do przedstawionego projektu uchwały, bardzo proszę Radna 

Katarzyna Gomułkiewicz  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

bardzo dziękuję, ja wybrałam rodzaj głosu, wniosek formalny , ponieważ chciałabym się 

odnieść do dwóch zmian, znaczy do dwóch propozycji zmian, które zostały zaproponowane 

przez organizacje pozarządowe, a nie zostały uwzględnione, a wydaje mi się, że mogłyby, 

jedną bym zaproponowała, żeby uwzględnić w części, a druga z kolei zainspirowała mnie do 

tego, żeby zauważyć inną taką nieścisłość, uwaga odnosiła się do paragrafu 14 ustęp 1, który 

w tej chwili brzmi tak, w skład komisji konkursowej wchodzi od trzech do pięciu osób, w tym 

co najmniej dwoje przedstawicieli Wójta oraz co najmniej jedna osoba wskazana przez 

organizacje pozarządowe, i nie ma nigdzie dalej w tym regulaminie wskazanego rozwiązania 

co się dzieje w sytuacji kiedy organizacje pozarządowe zgłoszą więcej niż 3 osoby, to jest taki 

problem teoretyczny, bo jak na razie te nasze organizacje nie są zbyt aktywne, natomiast jest 

ich zarejestrowanych całkiem sporo i możemy sobie wyobrazić, że zgłosi się 4, 5 osób z 

organizacji pozarządowych, które chciałyby uczestniczyć w pracach komisji, do tego co 

najmniej dwóch przedstawicieli Wójta no i jakoś musimy się zmieścić w składzie komisji 

konkursowej od trzech do pięciu osób, Wójt musiałby wybrać troje spośród przedstawicieli 

organizacji pozarządowych, w jaki sposób, nie wiadomo, ponieważ to jest, nie zostało 

wskazane i żeby zapobiec właśnie tym ewentualnym dylematom w jaki sposób Wójt miałby 

wybierać te osoby, proponuję żeby ten przepis zaczynał się - w skład komisji konkursowej 

wchodzi co najmniej 3 osoby, wchodzą, przepraszam, w skład komisji konkursowej wchodzą 

co najmniej trzy osoby, a nie dawać tej maksymalnej liczby osób właśnie dlatego, żeby nie 

trzeba było któregoś z członków organizacji pozarządowej, który się zgłosi do pracy odrzucać, 

to jest pierwsza zmiana, którą chciałam zaproponować i druga, drugi wniosek organizacji 

pozarządowych dotyczył paragrafu 14 ustęp 3, jak on brzmi w projekcie to Państwo widzą, a 

była propozycja zmiany na wybór przewodniczącego i zastępcy komisji dokonuje się wyboru, 

przewodniczącego i zastępcy komisji dokonuje się spośród wszystkich członków komisji 

podczas jej pierwszego posiedzenia zwykłą większością głosów i dalej ta organizacja 

zaproponowała kandydata na przewodniczącego proponuje Wójt i tu faktycznie w 

uzasadnieniu dobrze zostało stwierdzone, że w sytuacji gdy kandydat przedstawiony przez 

Wójta nie został zaakceptowany to doszłoby do patowej sytuacji, no bo nie byłoby kogo 

wybrać i z tego powodu ta uwaga nie została uwzględniona, natomiast ja widzę rozwiązanie z 

tej sytuacji takie, że można zgłoszoną zmianę uwzględnić w części po prostu tylko tego 

pierwszego zdania i nadać paragrafowi 14 ustęp 3 brzmienie - wyboru przewodniczącego i 

zastępcy komisji dokonuje się spośród wszystkich członków komisji podczas jej pierwszego 

posiedzenia zwykłą większością głosów kropka i koniec przepisu, po prostu kandydata może 

wskazać czy tam kandydatem może być każdy z członków komisji, bardzo dziękuję, czyli dwa 

wnioski formalne  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo  

 

Kierownik Referatu Organizacyjnego Kinga Boguła 

ja bym chciała się odnieść do kwestii  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę  

 

Kierownik Referatu Organizacyjnego Kinga Boguła 

mianowicie Pani Radna wskazywała na określenie minimalnej liczby osób, które miałyby 

wchodzić w skład komisji, paragraf 14 ustęp 1 wskazuje - w skład komisji konkursowej 

wchodzi od trzech do pięciu, od trzech czyli to minimum jest już określone  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

tak i moja propozycja polega na tym, żeby wykreślić maksymalną liczbę, żeby nie ograniczać 

do pięciu  

 

Kierownik Referatu Organizacyjnego Kinga Boguła 

i druga kwestia w paragrafie 15 ustęp 2 - członków komisji wskazanych przez organizacje 

pozarządowe oraz podmioty wymienione w artykule 3 ustęp 3 ustawy wybiera Wójt spośród 

osób wskazanych przez organizacje pozarządowe, tutaj jest wskazane, że to Wójt dokonuje 

wyboru spośród przedstawionych kandydatów  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

odnosiłam się do uwag wniesionych przez Stowarzyszenie Ziemia Zaniemyska i to miała być 

zmiana 14.3  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czyli chodzi o funkcję przewodniczącego tak  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

tak, tak żeby on mógł być wybrany spośród wszystkich członków komisji  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy Pani Kinga do tego chce się odnieść, czy  

 

Kierownik Referatu Organizacyjnego Kinga Boguła 

to znaczy, myślę że możecie Państwo wziąć to pod uwagę natomiast tutaj wskazówka była 

taka, wskazanie było takie, że decyzję o wyborze przewodniczącego na etapie formułowania 

tej komisji zostanie podjęta już, kto, jakie rolę będzie pełnił w tym kolegialnym ciele  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

a Radna Katarzyna proponuje, jeszcze raz powtórzyć, żeby  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

tak jak to zaproponowała Ziemia Zaniemyska, tyle tylko że z ograniczeniem do jednego 

zdania - wyboru przewodniczącego i zastępcy komisji dokonuje się spośród wszystkich 

członków komisji podczas jej pierwszego posiedzenia zwykłą większością głosów  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

Pani Mecenas czy możemy takie zmiany dokonać w tym regulaminie  

 

Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska 

Szanowni Państwo, to jest generalnie wola Rady, bo formalnie tak jak tutaj Pani Radna 

Katarzyna Gomułkiewicz powiedziała te uwagi były zgłoszone, do tego projektu, i to jest tylko 

kwestia uwzględnienia ich nie w całości tylko w części, rzeczywiście w całości nie można było 

ich uwzględnić bo one kolidowały z innymi zapisami i po prostu powodowały sytuacje takie, 

w których ta komisja w ogóle by nie mogła działać, natomiast no te propozycje Pani 

Gomułkiewicz już są takie, które są kompatybilne z pozostałymi zapisami i to jest kwestia no 

woli Rady tutaj, jeżeli chodzi o przewodniczącego to z tego co pamiętam projekt był 

opracowany przez Panią Magdę Strugarek, myśmy się zastanawiały też od strony technicznej 

jak to wygląda i tu jest też kwestia jeszcze po drodze zarządzenia Wójta i tego żeby ta 

komisja już została zwołana i zaczęła swoje prace od samego początku, a w tym układzie ona 

będzie się musiała najpierw ukonstytuować, po prostu i to będzie wyglądało inaczej niż do tej 

pory, no ale jeżeli będzie taka wola Rady no to, to jest kwestia po prostu głosowania, czy 

Państwo radni tak to widzą, czy nie, trzeba pamiętać o jednym, że do tej pory tutaj chętnych 

z organizacji pozarządowych nie było i, jedna  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

no tak jak mówiłam, zarejestrowanych organizacji jest całkiem sporo, daj Boże żeby one się 

aktywowały  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze, bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

po prostu czasami też chodzi o czas i przede wszystkim o pieniądze dla Stowarzyszeń, bo to 

przede wszystkim tutaj o to chodzi, przy takim rozwiązaniu mamy spotkanie członków, 

później musi być zarządzenie, dopiero kolejne spotkanie i ocena i dopiero później jak gdyby 

decyzja Wójta, a tu, to nam przyświecało, zresztą cały czas można powiedzieć, że w ten 

sposób funkcjonował, funkcjonowaliśmy do tej pory  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze, to był wniosek formalny więc będziemy musieli to przegłosować, przygotujemy się 

do tego, ogłaszam 10 minut przerwy 

10 – cio minutowa przerwa 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

Drodzy Państwo, wznawiamy obrady, jesteśmy w podpunkcie trzecim, w sprawie uchwalenia 

Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami pozarządowymi i tutaj 

teraz przejdziemy do głosowania w sprawie zmiany zapisu paragrafu 14 ustęp 1, nowe 

brzmienie będzie brzmiało, w skład komisji konkursowej wchodzą co najmniej 3 osoby, w 

tym co najmniej dwóch przedstawicieli Wójta oraz co najmniej jedna osoba wskazana przez 

organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione w artykule 3 ustęp 3 ustawy, kto jest z 

Państwa Radnych za tym aby takie zmiany przyjąć, poproszę o podłączenie głosowania,   

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zapisu paragrafu 14 ust. 1 - nowe brzmienie "W skład komisji konkursowej wchodzą 

co najmniej 3 osoby, w tym co najmniej 2 przedstawicieli Wójta oraz co najmniej 1 osoba 

wskazana przez organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy" 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jerzy Grześkowiak, Paweł Kurpik, Michał Maliński, Marek Stroiwąs 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że propozycja została przyjęta, zmiana zapisu  

przejdziemy do drugiego wniosku, głosowanie w sprawie zmiany zapisu paragrafu 14 ustęp 

3, nowe brzmienie będzie wyglądało tak - wyboru przewodniczącego i zastępcy 

przewodniczącego komisji dokonuje się zwykłą większością głosów spośród wszystkich 

członków komisji podczas jej pierwszego posiedzenia zwołanego przez Wójta, bardzo proszę 

o podłączenie głosowania, teraz głosujemy nad tym, nad drugą zmianą, czyli nowe brzmienie 

będzie - wyboru przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego komisji dokonuje się zwykłą 

większością głosów spośród wszystkich członków komisji podczas jej pierwszego posiedzenia 

zwołanego przez Wójta, a poprzednio było, że przewodniczący i zastępca są powołani przez 

Wójta 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zapisu paragrafu 14 ust. 3 - nowe brzmienie "Wyboru przewodniczącego i zastępcy 

przewodniczącego komisji dokonuje się zwykłą większością głosów spośród wszystkich 

członków komisji podczas jej pierwszego posiedzenia zwołanego przez Wójta" 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Jolanta Jóźwiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Jerzy Grześkowiak, Paweł Kurpik, Michał Maliński, Marek 

Stroiwąs 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

zmiana zapisu została przyjęta 

czyli będziemy teraz głosować cały projekt uchwały z nowymi zmianami, czy może ktoś 

jeszcze ma jakieś pytania do tego, nie widzę, zapytam czy ktoś z Państwa Radnych nie 

zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie podłączymy 

głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok" 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

yniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Kamila 

Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Jolanta Jóźwiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Maliński 

NIEOBECNI (2) 
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Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/374/2023 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023 przedstawiła 

Skarbnik Gminy, Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

ostatnio na Komisji rozmawialiśmy o tym, żeby ten przetarg unieważnić, jednak w 

międzyczasie zrobiłam dosyć dobre rozeznanie, jeszcze ostatnie rozeznanie było wczoraj przy 

Panu Przewodniczącym, Szanowni Państwo, raczej nie da się zrobić tej inwestycji bez 

dodatkowych środków, nawet, na pewno nie da się zrobić tej inwestycji bez dodatkowych 

środków ze względu na jej specjalistyczność i specjalistyczne tutaj zastosowania technologii, 

które muszą być zastosowane, oferta 479700,00 zł jest bardzo dobrą ofertą, nie ukrywam, że 

jeszcze poprosiłam innych wykonawców zajmujących się może już nie tak specjalistycznymi 

tutaj urządzeniami ale też zajmującymi się branżą budowlaną i oni wskazywali, że to właśnie 

ta kwota około 600 tys. na dzień dzisiejszy to jest realna kwota, na wykonanie Skateparku, 

więc jest to ryzyko, możemy ten przetarg unieważnić ze względu na brak środków, możemy 

te pieniądze dołożyć, na ostatnie takie inwestycje, które były robione, może były w jednej 

gminie były tańsze, ale one nie podlegały przetargowi robił je Zakład Komunalny danej 

gminy, a zakupione były tylko dodatkowe, te właśnie sprzęty na Skatepark, a cała płyta 

betonowa była robiona w ramach Zakładu Komunalnego danej gminy, no u nas jest to 

niemożliwe ze względu na i kadrę Zakładu Komunalnego, i nie wiem, środki posiadane, i 

przede wszystkim sprzęt, a druga rzecz taka, że to jest inwestycja dofinansowana ze środków 

unijnych i musimy się też wykazać tutaj konkurencyjnością i też nie mogę dzielić zamówienia, 

czy czegoś rozparcelowywać, dlatego po rozeznaniu rynku, to dlatego podjęłam taką decyzję 

o autopoprawce, żeby brakującą kwotę do tej inwestycji dołożyć, bo najprawdopodobniej 

kolejny przetarg możemy się spodziewać, że będą tylko wyższe kwoty  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionej autopoprawki przez Wójt, nie widzę, jeżeli nie ma pytań to 

musimy, jeszcze raz bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

jeszcze tylko chciałam powiedzieć, że tak jak mówiłam, ta inwestycja jest dofinansowana ze 

środków Unii Europejskiej, w pierwotnej, w pierwotnym założeniu było to 108593,00 zł co 

stanowi 63,63% inwestycji, w tej chwili, bo tą inwestycję będziemy realizowali przez Lidera 
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Zielonej Wielkopolski, Lider Zielonej Wielkopolski wystąpił do Urzędu Marszałkowskiego o 

jak gdyby dofinansowanie tego naboru, bo wszyscy, którzy jak gdyby podchodzili do tych 

przetargów z tego naboru zawsze te kwoty były dużo, dużo większe, w związku z tym, że 

mamy koniec okresu programowania, już nie będzie dodatkowych naborów w Liderze 

Zielonej Wielkopolski i ta reszta pieniędzy, które została nam do rozdysponowania ma być 

dołożona do tego naboru, więc jest prawdopodobne, że będziemy mieli wyższą kwotę 

dofinansowania od kwoty, którą uzyskaliśmy w przetargu i to nadal może być to 63,63%, 

miejmy nadzieję, że wtedy byłoby to około 305 tysięcy zł  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

jeśli nadal nie ma pytań to musimy przegłosować tą autopoprawkę, bardzo proszę o 

podłączenie głosowania, kto jest z Państwa za tym, aby zwiększyć finansowanie tej inwestycji 

Skateparku 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmiany w załączniku nr 1 polegającej na zmniejszeniu dochodów w dziale 

900, rozdział 90095, paragraf 6370 o kwotę 334.800,00 zł. (dot. środków z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych) do kwoty 3.985.200,00 zł. oraz 

zmiany w załączniku nr 2 polegającej na zmniejszeniu wydatków w dziale 900, rozdział 

90095, paragraf 6050 o dodatkową kwotę 242.000,00 zł. (zadanie pod nazwą 

ZAGOSPODAROWANIE PRZESTRZENI PUBLICZNEJ POPRZEZ REWITALIZACJĘ MIEJSCA DO 

KĄPIELI NAD JEZIOREM RACZYŃSKIM W ZANIEMYŚLU WRAZ Z INFRASTRUKTURĄ) do kwoty 

572.800,00 zł., a także zwiększenia wydatków w dziale 926, rozdział 92601, paragraf 6050 o 

kwotę 140.000,00 zł (zadanie pod nazwą BUDOWA SKATEPARKU ZANIEMYŚL) do kwoty 

499.336,18 zł, w związku ze zmianami do uchwały wprowadzono załącznik nr 8 .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

dziękuję Państwu bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy Pani Agnieszka jeszcze coś w tej sprawie  
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Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

ja tylko dopowiem, że ta przyjęta autopoprawka oprócz zmian w załączniku nr 1 i 2 rzutuje 

również na zmiany w innych załącznikach, w załączniku przedstawiającym wydatki 

majątkowe, przychody i rozchody oraz pojawił się w stosunku do projektu omawianego na 

Komisji pojawił jeszcze się, musiał jakby pojawić się w tej sytuacji jeszcze jeden załącznik, 

który właśnie przedstawia nam te środki dofinansowane z Polskiego Ładu i sama treść 

uchwały w tych paragrafach mówiących właśnie o dochodach, o wydatkach, o deficycie 

również musiał ulec zmianie, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania jeszcze do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy 

ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w 

takim razie proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/375/2023 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Skarbnik Gminy, Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

podobnie jak przy zmianach w budżecie tak jak i w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

najpierw musimy przegłosować autopoprawkę 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany załącznika nr 2 polegającej na zwiększeniu limitu na rok 2023 zadania o numerze 

1.3.2.10 - BUDOWA SKATEPARKU ZANIEMYŚL o kwotę 140.000,00 zł do wysokości 

319.336,18 zł oraz zmniejszenia limitu na rok 2023 zadania o numerze 1.3.2.3 - 
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ZAGOSPODAROWANIE PRZESTRZENI PUBLICZNEJ POPRZEZ REWITALIZACJĘ MIEJSC DO 

KĄPIELI NAD JEZIOREM RACZYŃSKIM W ZANIEMYŚLU WRAZ Z INFRASTRUKTURĄ o kwotę 

242.000,00 zł do wysokości 4.558.000,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta, czy Pani Agnieszka jeszcze chce dodać coś 

zanim przystąpimy do głosowania  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

nie, już powiedziałam omawiając te autopoprawki  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze, w takim razie czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy 

ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w 

takim razie proszę o podłączenie głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/376/2023 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 
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6) projekt uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa, Marcin Kropiński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwo Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy 

do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

opłaty targowej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/377/2023 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

7) projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w 

Śnieciskach z przeznaczeniem na renowację trzech obrazów przedstawił Kierownik Referatu 

Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Marcin Kropiński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z tym projektem uchwały, nie widzę, bardzo proszę o podłączenie 

głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w Śnieciskach z 

przeznaczeniem na renowację trzech obrazów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Michał Maliński 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/378/2023 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

8) projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości 

na wieś Majdany dla dotychczasowego przysiółka wsi Lubonieczek o nazwie Majdany 

położonego na terenie gminy Zaniemyśl przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa, Marcin Kropiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projekt uchwały, nie widzę, bardzo proszę o podłączenie 

głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Majdany dla 

dotychczasowego przysiółka wsi Lubonieczek o nazwie Majdany położonego na terenie 

gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/379/2023 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 
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9) projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości 

na wieś Dobroczyn dla dotychczasowego przysiółka wsi Polwica o nazwie Dobroczyn 

położonego na terenie gminy Zaniemyśl przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa, Marcin Kropiński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, bardzo proszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości na wieś Dobroczyn dla 

dotychczasowego przysiółka wsi Polwica o nazwie Dobroczyn położonego na terenie gminy 

Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/380/2023 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

10) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie i odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Zaniemyśl przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa, Marcin Kropiński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
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zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/381/2023 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

11) projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus wsparcia 

seniorów”na 2023 r. w zakresie teleopieki - opieki na odległość dla potrzebujących seniorów 

65+ z terenu Gminy Zaniemyśl w 2023 roku przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej, Anna Zimmer 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, dziękuję za podłączenie 

głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus wsparcia seniorów”na 2023 r. w zakresie 

teleopieki - opieki na odległość dla potrzebujących seniorów 65+ z terenu Gminy Zaniemyśl 

w 2023 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  
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Uchwała nr LI/382/2023 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

12) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/20/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej, Anna Zimmer 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, bardzo proszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr III/20/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie 

uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019 - 2023 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/383/2023 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 

13) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały NR III/21/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023 przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, Anna Zimmer 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, bardzo proszę o 

podłączenie głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały NR III/21/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/384/2023 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

 

14) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały NR III/22/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, 

pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 przedstawiła 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, Anna Zimmer 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały NR III/22/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie 

zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 
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Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta,  

Uchwała nr LI/385/2023 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 

Drodzy Państwo z przyczyn technicznych muszę ogłosić przerwę, 10 minut przerwy, 

wznowimy obrady po 10 minutach 

10 – cio minutowa przerwa 

15) w sprawie zmiany uchwały nr XVI/128/2019 z dnia 27 grudnia 2019 roku w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w 

schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

składam wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XVI/128/2019 z dnia 27 grudnia 2019 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, argumentacja jest taka, że 

ten projekt nie uzyskał akceptacji prawnej, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do tego, 

jeżeli nie ma to poproszę o podłączenie głosowania, będziemy głosować w tej chwili nad 

wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały, który przedstawiłem, bardzo proszę o 

podłączenie głosowania, za wycofaniem tak, mój wniosek jest o wycofanie tego projektu 

uchwały 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/128/2019 z 

dnia 27 grudnia 2019 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że projekt uchwały został wycofany z porządku obrad 

 

16) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji dotyczącej ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Radna Kamila Kołacka 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie proszę o 

podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji dotyczącej ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, 

Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Biskup, Jolanta Jóźwiak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/386/2023 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 

 

17) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg z dnia 26 września 2022 r. oraz 9 grudnia 

2022 r. na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy 

Grześkowiak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu, bardzo proszę Radny Bartosz Biskup  

 

Radny Bartosz Biskup 

dziękuję bardzo, zbyt wiele więcej do dodania niż to co powiedziałem, 24 bodajże 
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października, nie mam, natomiast chciałbym Państwu Radnym przypomnieć, że ani prawo 

zamówień publicznych nie zostało złamane, ani też Gmina nie poniosła ani straty w 

wysokości około 155 tysięcy, ani teraz 7700,00 około i chciałbym, żeby mieli to Państwo na 

uwadze ponieważ tutaj jest ewidentnie kolejny raz próba zdyskredytowania Pani Wójt, no i 

nie może być na to naszej zgody, no jesteśmy poważnym gremium, zajmijmy się poważnymi 

sprawami, zajmujmy się tym jak pomóc mieszkańcom, jak poprawić komfort życia 

mieszkańców, a nie takimi no wyssanymi z palca oskarżeniami nie powinno być na to naszej 

zgody i wnoszę, i proszę Państwa również za uznanie tej skargi za bezzasadną, dziękuję 

bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

obydwu skarg  

 

Radny Bartosz Biskup 

obydwu, tak jest  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie, nie widzę, czy ktoś z Państwa 

Radnych nie zapoznał się przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie 

proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skarg z dnia 26 września 2022 r. oraz 9 grudnia 2022 r. na działanie Wójta 

Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (2) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Kamila Kołacka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Maliński, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/387/2023 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 
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18) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 14 grudnia 2022 r. na działanie 

Wójta Gminy Zaniemyśl przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

Radna Kamila Kołacka 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie 

zapoznał się z przedstawionym projektem, nie widzę, bardzo proszę o podłączenie 

głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi z dnia 14 grudnia 2022 r. na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr LI/388/2023 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos, widzę jest w dyskusjach, Radna Kamila 

Kołacka, bardzo proszę  

 

Radna Kamila Kołacka 

Szanowni Państwo, Wysoka Rado, Pani Wójt, ja mam takie pytanie, a raczej prośbę do Pani 

właśnie a propos poprawy komfortu życia mieszkańców, chodzi mi o ulicę Pogodną w 

Lubonieczku, ja składałam wniosek w imieniu mieszkańców ulicy Bratkowej i Makowej o 

utwardzanie płytami, które zostały po utwardzeniu ulicy Pogodnej, w odpowiedzi dostałam 

odpowiedź, że ze względu na ograniczoną ilość środków finansowych ulica Pogodna została 

utwardzona do posesji nr 10, w bieżącym roku budżetowym zaplanowano środki finansowe 
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na wykonanie utwardzenia dalszej części, według mnie to jest totalnie bez sensu, bo do, tam 

gdzie są składowane te płyty tam już nic nie ma, tam jest już tylko pole, także jeśli możemy 

poprawić warunki życia mieszkańcom ulicy Bratkowej, nie wiem ile, ale może tam będzie 

potrzebnych 20 płyt, a wyjazd z ulicy Makowej może cztery płyty uważam, że jest zasadne i 

apeluję do Pani, żeby jednak pochylić się nad tym i posłuchać mieszkańców, i zrobić im ten 

wyjazd, i tą drogę, tą Bratkową właśnie, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Pani Radna przychylam się jak zwykle do tego o co proszą mieszkańcy, jeżeli to w jest mojej 

gestii, sami Państwo ustaliliście budowę dróg, utwardzanie dróg, czy budowy dróg na terenie 

Gminy Zaniemyśl i tam była ulica Pogodna, ulica Pogodna miała mieć zrobiony projekt, miała 

być wykonywana, w związku z tym, że tam nie istnieje żadna infrastruktura kanalizacyjna 

stwierdziliśmy, że, stwierdziliście też Państwo, że jest bezcelowe robienie tej drogi, 

utwardzanie jej w kostce betonowej, bo za chwilę przy, jak będzie robiona kanalizacja, cała 

ulica będzie i tak będzie do remontu, po remoncie czy po wykonaniu ulicy Morelowej i 

Wiśniowej pozostały nam płyty i też była taka Państwa wola, żeby tą ulicę Pogodną wykonać, 

w zeszłym roku wykonaliśmy tą ulicę do posesji numer 10, brakuje jeszcze kawałek tej ulicy i 

tak było mówione, że ma być ta ulica do końca zrobiona, tak Państwo mówiliście i też tak 

jest, jest to dalej robione zgodnie z Państwa wolą, gdyby miała być ta ulica wykonana w 

kostce betonowej również byłaby wykonana do samego końca, nie ma w projekcie dróg, 

Państwa projekcie dróg, do utwardzania, nie ma ulicy Bratkowej, nie ma ulicy Makowej, więc 

jeżeli jest taka Państwa wola, żeby nie robić tej ulicy Pogodnej no to ja bym chciała mieć od 

Państwa taką decyzję, a włączyć kolejne ulice w Lubonieczku, następne ulice  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę ad vocem Radna Kamila Kołacka  

 

Radna Kamila Kołacka 

Pani Wójt, ale jaki sens ma kładzenie teraz tych płyt betonowych w polu jeśli ludzie z ulicy 

Bratkowej, tam są trzy domy, i ci mieszkańcy nie mogą wyjechać, no będziemy robić ścieżkę, 

nie wiem za chwilę do Maskawy  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Pani Radna, to jest Państwa decyzja, ulica Bratkowa i ulica Makowa nie jest na wykazie, 

równie dobrze można by te płyty założyć na ulicy Złotej, czy ulicy Miodowej, która jest na 

wykazie i tam utwardzić, to jest, jeżeli jest taka Państwa wola, ale to myślę, że to na Komisji 

najlepiej będzie to przegłosować, na razie ta inwestycja, na razie dalsza część prac nie jest 
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robiona, macie Państwo pretensje, że jakieś drogi są wcześniej, czy później, ulica Bratkowa i 

Makowa w ogóle nie jest na liście do utwardzenia  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, jeszcze raz ad vocem Radna Kamila  

 

Radna Kamila Kołacka 

tak, to nie zmienia faktu Pani Wójt, że to jest tak krótki odcinek, mówi Pani o ulicy Złotej czy 

Błękitnej, czy Miodowej, tych płyt nawet by tam nie wystarczyło, a tutaj wystarczy i tu 

mieszkają ludzie, sama Pani powiedziała, to są Pani słowa na jednej z Komisji, żeby się 

zastanowić gdzie te płyty najlepiej, żeby ich nie przewozić, żeby zostały w Lubonieczku i 

mamy zaproponować, którą z ulic ewentualnie jakiś wyjazd zrobić, dlatego proponuję  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

dokładnie tak, tylko ja bym chciała mieć od Państwa decyzję dlatego, że te ulice nie są 

ulicami, które są na tej liście dodatkowej do utwardzenia, a poza tym tak jak Państwo 

stwierdziliście ma być wykonana ulica Pogodna  

 

Radna Kamila Kołacka 

ja już króciutko, ostatni raz, dodam tylko, że ulica, wyjazd z ulicy Makowej to są maksymalnie 

trzy płyty a ulica Bratkowa, nie wiem, to jest jakieś 100 m, no nie wiem, może 20, także 

Szanowni Państwo Radni apeluję też do was i proszę o pomoc w tej sprawie dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

to nie jest żadna pomoc, ja już też Państwu mówiłam tyle razy, żeby usiąść zastanowić się 

która z tych dróg ma być dodatkowo utwardzona, tak, zgodnie z Państwa wolą Pogodna, 

Złota, Miodowa i Błękitna, to są drogi i Jaworowa, to są drogi w Lubonieczku, które też mają 

być utwardzone i to są kolejne drogi do ewentualnego utwardzenia, być może Pani Radna i 

Pogodna, i ta Bratkowa, i Makowa mogą być równie dobrze utwardzone z tych płyt, dziękuję  

 

Radna Kamila Kołacka 

zasugerowałam się Pani Wójt tym co Pani powiedziała, żeby wskazać te drogi, krótkie odcinki 

do ewentualnego utwardzania, stąd ten wniosek, dziękuję  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

i tak jak tak jak Pani dostała odpowiedź, jeżeli wystarczy płyt to zostaną utwardzone, tak  



str. 43 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, teraz poproszę Panią Jolantę Jóźwiak o zajęcie głosu  

 

Radna Jolanta Jóźwiak 

otrzymałam taką wiadomość od Pani Sołtys wsi Mądre, że wymagałaby naprawy droga, 

ponoć to jest droga gminna, która przebiega z Mądrych do Młodzikówka, i tam jest ponoć 

jakiś mostek, który tak jakby się tam zrywał w pewnych miejscach i może to być właśnie 

jakieś tam niebezpieczne, że to może się oberwać w pewnym momencie, także żeby po 

prostu zainteresować się tym faktem, bo Pani Sołtys musiała wcześniej wyjść, więc dlatego w 

jej imieniu tutaj chciałam tą sprawę poruszyć, ale chcę napomknąć tak samo, że u nas w 

miejscowości Pigłowice ten odcinek asfaltu, który był robiony no bardzo ładnie się jeździ po 

nim, natomiast wyjeżdżając w kierunku Mądrych, od naszej figury, to ta droga jest fatalna, są 

dziury w tym asfalcie, że można sobie oberwać koło w samochodzie i nawet tutaj właśnie 

Pani Sołtys Mądrem mówi, że ta 'kasztanówka' też i nie wiem czy to jest nasza droga gminna, 

także należałoby się przyjrzeć właśnie potrzebie, czy tam nie musiałaby być jakieś takie 

gruntowne naprawienie tych dziur, załatania tych dziur albo coś jeszcze więcej, no i jeszcze 

mi coś uciekło, ale no i tutaj nasz Sołtys Pan Jankowiak już monitorował w Starostwie 

odnośnie tych dziur, ale tam też jakoś się trudno rozmawia w tej sprawie, nawet chyba 

pismo składał, także prosilibyśmy tutaj właśnie, żeby taka jakaś interwencja, albo jakieś 

działania ze strony Wójta Gminy Zaniemyśl, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

zapisałam, także na pewno pracownicy pojadą, sprawdzą, nasze drogi to w naszym zakresie, 

a drogi powiatowe zostaną tak jak zwykle sfotografowane te miejsca i wysłane pismo z 

prośbą o naprawę nawierzchni, niestety teraz jest taki okres gdzie ani to zima ani wiosna, i te 

po prostu dziury będą się ujawniały i w nawierzchni asfaltowej i w nawierzchni takiej 

utwardzonej kruszywem, staramy się na bieżąco łatać te dziury, w tej chwili wiem, że będzie, 

będą dziury w Lubonieczku, już? już się zaczęło, właśnie ulica Błękitna, chyba tak Błękitna i 

Złota mają być, Jaworowa chyba też mają być te dziury załatane, żeby w tym kruszywie te 

ubytki powodowały problemów w dojazdach do posesji, na bieżąco tam gdzie się pojawiają i 

mamy możliwości to jeszcze przed tutaj ogłoszeniem postępowań na utwardzenie już 

wybranych odcinków dróg będziemy te dziury łatać  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, jeszcze raz Radna Kamila Kołacka  
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Radna Kamila Kołacka 

proszę nie odbierać tego jako złośliwość, ale chciałam się dopytać w harmonogramie ta 

droga Mądre- Młodzikówko to gdzie jest, nie, ach nie ma, dziękuję  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

tam jest zerwany mostek, taką mamy informację tu od Sołtysa, ale to jest do sprawdzenia 

Pani Wójt do mikrofonu proszę  

 

Radna Jolanta Jóźwiak 

ja tylko przekazuje tak jak mi tu przed sesją Pani Sołtys Mądre przekazała, ja sama nie byłam 

tam, bo dzisiaj się dowiedziałam o tym od Pani Sołtys i dlatego przez to, że nie nie była do 

końca, bo musiała z pilnych przyczyny wyjechać, to prosiła mnie, żebym ja tu ten temat 

poruszyła i dlatego taka jest tutaj intencja  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

tak mi też, przepraszała, że musi wcześniej jechać, bo w sprawie rodzinnej  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Pani Radna tam gdzie jest potrzeba, gdzie się zarwie most czy jest jakaś awaria no to jest w 

trybie pilnym usuwane to wszystko, tak a tutaj w miarę, i tak samo, w miarę możliwości są 

dziury łatane, tak  

 

Radna Kamila Kołacka 

mowa też była o dziurach właśnie, a poza tym to co mieszkańcy Bratkowej i Makowej to 

mogą się utopić w tym błocie prawda, dziękuję bardzo to wszystko co mam dzisiaj do 

powiedzenia  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Pani Radna nikt się nie utopi, ze spokojem, jeździliśmy obejrzeć, jeździliśmy obejrzeć te 

miejsca i jeżeli nie uda się płytami no to będzie tłuczniem uzupełnione, tak, także ze 

spokojem, na pewno zaradzimy problemowi  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos w wolnych głosach i wnioskach, 

bardzo proszę, proszę włączyć mikrofon, do góry jest włącznik, nie na dole, nie od dołu, do 

góry, powinien działać, proszę sprawdzić, dobrze dziękuję  

 

Tomasz Stachowiak 

dobrze słychać, dobrze dziękuję bardzo  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

proszę bliżej mikrofonu trochę, tak  

 

Tomasz Stachowiak 

Tomasz Stachowiak, ja postanowiłem zabrać głos w sprawie ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu 

ponieważ jestem zaangażowany w ochronę i upamiętnienie cmentarza ewangelickiego no i 

w związku z tym ta sprawa też i mnie i Stowarzyszeń, do których należę dotyka, a 

jednocześnie rozumiem też mieszkańców, którzy obawiają się tych wywłaszczeń myślę, że 

nikomu z nas nie byłoby przyjemnie gdyby miał oddać teren swojej posesji, bo to jest nasz 

dobytek, bo to jest pewna sfera prywatności, która myślę, że dla tego człowieka no jest 

ważna i dlatego chciałbym tu Państwa prosić o ponowne przyjrzenie się tej sprawie i 

przeprowadzenia jej na zasadzie kompromisu czyli bez wywłaszczeń, ale też bez wchodzenia 

na teren cmentarza i z tych różnych sposobów koncepcji w jaki sposób można to osiągnąć 

chciałbym tutaj szczególnie skupić się na koncepcji pieszo-jezdni, dlatego że jest to formuła, 

która myślę, że najlepiej pozwoliłaby zachować charakter tego miejsca, jako takich terenów 

rekreacyjnych, sąsiadujących z lasem, z jeziorem, sąsiadujących z zabytkowym cmentarzem, i 

właśnie dlatego też myślę, że to koncepcja, co do której szczególnie warto dogłębnie się 

zastanowić czy na pewno nie można jej zrealizować i teraz to, że jak wiemy w pewnym 

momencie nastąpiło odejście od tej, od takiego rozwiązania, to wiązało się z obawami, że 

sam fakt utwardzenia tej drogi spowoduje natężenie ruchu w tym miejscu do takiego 

stopnia, że obecność pieszych i samochodów na jednej przestrzeni będzie powodowało, 

prowadziło do jakiś niebezpiecznych sytuacji i dlatego tutaj chciałbym poruszać temat tego 

jaki faktycznie byłby poziom tego ruchu gdyby powstała tam pieszo-jezdnia, bo proszę 

zwrócić uwagę, że już mamy przykład ulicy pełniącej taką funkcję skrótu i dającej możliwość 

ominięcia centrum Zaniemyśla, chodzi mi tutaj o ulicę Kochanowskiego, to jest, mógłby być 

taki skrót na drodze do Środy, tymczasem to jest ulica, to jest spokojne miejsce, mam 

wrażenie, że nie ma tam jakieś sytuacji, nie wiem, zagrożenia dla pieszych, no praktyka jest 

taka, że kierowcy, którzy jadą z Zaniemyśla do Środy mając do dyspozycji ten skrót nie 

korzystają z niego dlatego, że tamtędy jedzie się dłużej, jazda ulicą Kochanowskiego to 

oznacza pokonanie trzech zakrętów, z czego 2 razy trzeba, kierowca musi skupiać swoją 

uwagę i patrzeć czy musi kogoś przepuścić czy nie, jeżeli się jedzie przez centrum Zaniemyśla 

jest jeden zakręt, wprawdzie, ale cały czas jest się na drodze uprzywilejowanej i ma się to 

pierwszeństwo, nie trzeba, no nie absorbuje to uwagi kierowcy, ja nawet się zapytałem kilku 

osób, które dojeżdżają regularnie od strony właśnie Łękna do Środy, do pracy, czy czasem 

jeżdżą ulicą Kochanowskiego i odpowiedź była taka, że nigdy, no właśnie z tych powodów, 

które tutaj przedstawiłem, tymczasem ruch w stronę Śremu, a więc ten dla którego ulica 

Ogrodowa potencjalnie może być skrótem jest mniejszy statystycznie niż ruch między 

Zaniemyślem, a Środą, co wynika głównie z tego, że w Śremie pracuje mniej mieszkańców 

Gminy niż w Środzie, zresztą o tym wspomina nawet dokument Strategia Rozwoju Gminy 

Zaniemyśl na okres już tam po 2030 roku i tam pada takie zdanie, najwięcej mieszkańców 
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Gminy pracuje w Gminie Środa Wielkopolska, Poznaniu i w Gminie Kórnik, Śrem jest jeszcze 

na dalszej pozycji i nawet tu nie został wymieniony, co jeszcze, to że potencjalnie ten skrót 

będzie mógł być wykorzystywany tylko przez część mieszkańców Gminy, bo dla mieszkańców 

Jezior czy Polwicy faktycznie może to być faktycznie skrót, ale dla mieszkańców , Pigłowic, 

Kępy, Lubonieczka, całej tej wschodniej i północnej strony Gminy to już niekoniecznie, 

jeszcze inne przykład, który chciałbym poruszyć, to jest ulica Plażowa, tam nawet ten 

przejazd jest zablokowany na stałe co jest odrębną sprawą, bo takie blokady można je 

ustawić, można je usunąć, ale teoretycznie to też jest skrót, który mógłby odciążyć to 

skrzyżowanie ulicy Śremskiej i Poznańskiej z ruchu od Śremu w stronę Kępy czy Lubonieczka, 

a jednak zdecydowano się tam zbudować pieszo-jezdnię, bo to są tereny rekreacyjne, tam 

jest plaża i żeby to miejsce było atrakcyjne dla turystów, no to piesi muszą być tam 

uprzywilejowani i mają się czuć dobrze po prostu, co jeszcze, to idąc dalej pieszo-jezdnia to 

jest też takie rozwiązanie, które no taka jest moja przynajmniej obserwacja, ludzie w 

Zaniemyślu popierają i właśnie ta koncepcja ma najszerszy konsensus społeczny, co też jest 

ważne, bo jeżeli nie będzie to wywoływało protestów to jest największa szansa, że ta droga 

rzeczywiście powstanie, bo ulica Ogrodowa to jest miejsce gdzie mieszkańcy, tak jak na to 

patrzę, chodzą na spacery, chodzą na kijach, chodzą biegać, wyprowadzają psy, taką ona 

pełni funkcję i ludzie nie chcą tego stracić, jeszcze tu do tego dochodzi fakt, że jest to szlak 

spacerowy od kolejki przez plażę, do wyspy, poza tym tam są też te źródła lecznicze i chyba, 

nie wiem, mam wrażenie, że od zawsze chcieliśmy żeby Zaniemyśl rozwijał się właśnie jako 

letnisko, były kiedyś plany urządzenia uzdrowiska i to na pewno byłoby dla Zaniemyśla i 

rozwój, i no zupełnie inny poziom i ranga jako takiej miejscowości turystycznej, i teraz tak, 

gdyby piesi zostali tam zepchnięci do jakiejś, zawsze siłą rzeczy, ograniczonej przestrzeni 

chodnika, no to z miejsca by ten teren stracił na swojej atrakcyjności, już kończąc co jeszcze 

chciałem powiedzieć, to mam też taką nadzieję, że te debaty na temat tego jak poprowadzić 

tę drogę no nie pójdą w stronę zastanawiania się jak ją zbudować na cmentarzu, my badamy 

historię tego miejsca i cały czas coś nowego się na ten temat dowiadujemy, odkrywamy jakie 

cenne to jest miejsce, na przykład jednym z takich ostatnich nowych informacji jest to, że 

tam jest pochowany fundator pierwszego kościoła ewangelicko-reformowanego czyli 

Kalwińskiego w Poznaniu, no i myślę, że warto o tym pamiętać i to zachować dla przyszłych 

pokoleń, również mogę powiedzieć, że nas, nam naszemu Stowarzyszeniu udało się już 

zainteresować różne organizacje spoza Zaniemyśla, tym miejscem właśnie w kontekście 

tego, żeby tam organizować różne imprezy kulturalne, oczywiście w stosownym charakterze, 

pamiętając, że to jest cmentarz, miejsce spoczynku, jedno takie wydarzenie już miało 

miejsce, myślę, że to się będzie rozwijać, no i właśnie z drugiej strony jak sobie o tym myślę 

to pojawia się taka refleksja, że my chwalimy się tym miejscem, pokazujemy je osobom 

przyjezdnym, widzimy, że są pod wrażeniem tej historii, widzimy, że tam dzieją się dobre 

rzeczy no a jednocześnie, nie wiem, mielibyśmy pokazać, my jako zaniemyślanie, jako 

gospodarze terenu, że chcemy je podzielić, żeby tam, nie wiem, zbudować drogę i podobnie, 

bo dla mnie osobiście te sprawy są równorzędne, nie byłoby dobrze gdyby panowała w 

Zaniemyślu niechęć do tego miejsca dlatego, że mieszkańcy stracili swój dobytek, więc tak 
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podsumowując, myślę, że wszystko to są rzeczy warte zachowania i dlatego taka prośba do 

Państwa, żeby sprawę jeszcze raz poddać analizie, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, ja przypomnę, że Rada Gminy powołała Komisję doraźną do sprawy 

zbadania ulicy Ogrodowej i być może, ze swoim wnioskiem, tam w sprawie cmentarza, też 

może Pan na tą Komisję przyjść i porozmawiać, czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos, nie widzę, chciałem podziękować Państwu Radnym, Państwu Sołtysom i wszystkim 

mieszkańcom bardzo, którzy zaangażowali się w zbiórkę Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy, licytacje przede wszystkim, bardzo aktywni byli Radni i Sołtys też z Czarnotek, także, 

bardzo dziękuję wszystkim Państwu 

 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

na dzisiaj kończymy, zamykam LI (51) sesję Rady Gminy Zaniemyśl, do widzenia, do 

zobaczenia na następnej  

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Jerzy Grześkowiak 
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